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Protokół nr 23 

z obrad dwudziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych w dniu 

02.09.2020r. 

 

 

I część obrad sesji odbyła się naw sali kinowej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku. II część posiedzenia miała miejsce w Centrum Aktywności Seniora przy ulicy 

Mickiewicza 22B w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – do godz. 14:30. 

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 13 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym /Dz. U. z 2020r. 

poz. 713/ 

 

Radny nieobecny usprawiedliwiony – Władysław Rembelski 

Radny Wojciech Janicki – zrzeczenie się mandatu radnego Rady Miejskiej  

w Więcborku 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka    - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku- Danuta Zawidzka 

5. Za-ca Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Więcborku      - Izabela Szmaglińska 

6. Kierownik Działu Wsparcia Rodziny Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku   - Izabela Sowińska 

7. Inspektor ds. Gospodarki Nieruchomościami UM 

w Więcborku       - Barbara Szmidt 

8. Młodszy Referent Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Dróg UM w Więcborku      - Dominik Gorgoń 

9. Redaktor „Wiadomości Krajeńskich”    - Robert Środecki 

W części sesji uczestniczyli: 

1. Pierwszy Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Sępólnie Krajeńskim    - podinsp. Lech Zajączkowski 

2. p.o. Specjalista Wydziału Prewencji i Ruchu 

Drogowego komendy Powiatowej Policji  

w Sępólnie Krajeńskim     -  asp. szt. Arkadiusz Sontowski. 
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3. Kierownik Posterunku Policji w Więcborku  -  st. asp. Mateusz Łochowicz 

Tuż po otwarciu i stwierdzeniu quorum odbyła się uroczystość wręczenia listów 

gratulacyjnych i nagród dla najzdolniejszych uczniów Szkół Podstawowych z terenu Gminy 

Więcbork. Listy gratulacyjne i nagrody w postaci czeków odebrało z rąk Burmistrza 

Więcborka Waldemara Kuszewskiego oraz Przewodniczącej Rady Miejskiej Anny Łańskiej 

w Więcborku czterdziestu dwóch stypendystów.  

 

Szkoła Podstawowa nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku 

 Milena Turzyńska 

 Ksawier Arent 

 Kalina Turzyńska 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi im. Ks. Jana Twardowskiego w 

Jastrzębcu 

 Marcin Wnuk 

Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Pęperzynie 

 Magdalena Kulska 

 Jacek Żerdzinski 

 Patrycja Urban 

Szkoła Podstawowa im. E.J. Orzelskich w Runowie Krajeńskim 

 Agata Fryżewska 

 Franciszek Pokrzywka 

 Mikołaj Paterek 

 Mateusz Paterek 

Szkoła Podstawowa im. Ziemi Krajeńskiej w Sypniewie 

 Radosław Kabat 

 Łukasz Helt 

 Patrycja Słoma 

 Julita Bury 

 Szymon Wiese 

 Szymon Sokół  

 Franciszek Chmielewski 

 Aleksandra Kądziela 

 Wioleta Golik 

 Marta Łobodzińska 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku 

 Bartłomiej Zaręba 

 Anna Zaręba 

 Aleksandra Szweda 

 Wiktoria Starzecka 

 Kajetan Mieszczak 
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 Dawid Manowski 

 Aleksandra Januszewska 

 Bartosz Grabinski 

 Zuzanna Budka 

 Emil Angutek 

 Alicja Błocińska 

 Patryk Kołodziejek 

 Karolina Buława 

 Kacper Ćwikła 

 Julia Fabia 

 Błażej Grabinski 

 Konrad Gruszczyński 

 Małgorzata Grochowska 

 Marek Masztakowski 

 Wiktoria Obara  

 Jakub Skowron 

Burmistrz Więcborka p. Waldemar Kuszewski zabierając głos złożył gratulacje 

nagrodzonym i ich rodzicom. Stwierdził, że swoją wiedzą i osiągnięciami zasłużyli na miano 

wybitnych jednostek i to należy docenić. Poinformował również obecnych, że otrzymany 

czek należy zrealizować w banku w ciągu dziesięciu dni,  w obecności osoby dorosłej – 

rodzica i po okazaniu dowodu tożsamości. 

Do gratulacji dołączyła również Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Anna Łańska, która 

zwróciła się do wyróżnionych i towarzyszących im osób w następujących słowach cyt.: „ 

Szanowni Dyrektorzy, Nauczyciele, Rodzice i Wy drodzy uczniowie. Szczególnie zwracam 

się do młodzieży, która dziś zgromadziła się w tym budynku, aby otrzymać z rąk Burmistrza 

Więcborka – Waldemara Kuszewskiego stypendia. Drodzy młodzi Przyjaciele, to jest Wasz 

dzień. Dzięki swojej pracy, uporowi, systematyczności, jesteście Primus Inter pares – 

jesteście najlepsi wśród równych. Wszyscy Jesteście równi wobec siebie, ale to wy Jesteście 

dzisiaj tymi pierwszymi. Udowodniliście, nie rodzicom, nie nauczycielom, ale przede 

wszystkim sobie, ze na tym etapie życia, który nazywa się szkoła, że Jesteście bardzo dobrzy. 

W imieniu radnych Rady miejskiej w Więcborku i swoim własnym składam gratulacje 

Wszystkim Stypendystom, życząc dalszej wytrwałości w dążeniu do doskonałości. Kartezjusz 

powiedział cyt.: „Cogito ergo sum”- myślę, więc jestem. Myślenie to przyszłość naszego 

narodu.” – koniec cytatu. 

Kontynuacja obrad nastąpiła ok. godz. 13:00 w Sali Centrum Aktywności Seniora przy ul. 

Mickiewicza 22 B w Więcborku. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Uroczystość wręczenia nagród i stypendiów dla uczniów szkół z terenu gminy Więcbork. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Interpelacje radnych i zapytania radnych. 

10. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2020 roku  

i sprawozdań stałych Komisji RM. 
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11. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Więcbork 

na rok szkolny 2020/2021. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork” 

13. Przyjecie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej części nieruchomości 

położonej w Więcborku przy ul. Gen. J. Hallera  

14. Przyjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości położonej  

w Pęperzynie 

15. Przyjecie uchwały w sprawie nadania nazwy „Gajowa” ulicy w Wituni. 

16. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 1 godzinę usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

17. Przyjecie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2021-2023. 

18. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2020. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie. 
  

Do porządku obrad nie wniesiono zmian 

Ad.4  Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z XXII sesji 

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Kontynuując obrady Przewodnicząca RM poinformowała o zmianach kadrowych  

na Posterunku Policji w Więcborku, wyjaśniając tym samym obecność Policjantów na 

obradach sesji. W tym też miejscu Przewodnicząca RM zanim oddała głos  p. Arkadiuszowi 

Sontowskiemu, ustępującemu ze stanowiska Kierownika Posterunku Policji  

w Więcborku, podziękowała mu za współpracę z Rada Miejska w Więcborku wręczając 

wraz z Burmistrzem Więcborka drobny upominek. Podał również, że na posiedzeniu 

połączonych Komisji RM w dniu poprzedzającym sesję, radni pozytywnie zaopiniowali 

projekt zmian w budżecie Gminy Więcbork zakładający, miedzy innymi, dofinansowanie do 

zakupu samochodu dla Policji. Jeżeli na sesji uchwała zostanie przyjęta, będzie to zapewne 

miły akcent na zakończenie współpracy z dotychczasowym Kierownikiem Posterunku Policji. 

Asp. szt. Arkadiusz Sontowski przekazał, że z dniem 15 lipca bieżącego roku, decyzją 

Komendanta powiatowego Policji w Sępólnie Krajeńskim insp. Pawła Zawady, powierzone 

zostały mu obowiązki na stanowisku Specjalisty ds. Prewencji Ruchu Drogowego Komendy 

Powiatowej Posterunku Policji w Sępólnie Krajeńskim. Ta nominacja stanowi dla niego 

olejny krok na ścieżce awansu zawodowego i otwiera szanse dalszego rozwoju zawodowego. 
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Dodał, że z gminą Więcbork jest szczególnie związany, gdyż większość czasu służby spędził, 

na terenie tej gmin, gdzie stopniowo awansował od funkcji wykonawczych – dzielnicowego, 

asystenta do Kierownika Posterunku, na którym pracował niespełna 3,5 roku. Podziękował 

Radnym za zaangażowanie w podnoszenie bezpieczeństwa na terenie gminy, za wkład  

w modernizację posiadanego sprzętu, dodatkowe służby, za udział w okresie letnim na terenie 

gminy OPP Bydgoszcz, co jest niewątpliwie dowodem bardzo dobrej współpracy, otwartości 

Panów Burmistrzów i Radnych RM w Więcborku, którzy podejmowali takie nie inne kroki. 

Nie ukrywał, że Gmina Więcbork jest samorządem, który w sposób wyjątkowy i szczególny 

zaangażował się w działania Policji i stanowi wzór współpracy dla innych samorządów. 

Będąc przy głosie wskazał również swojego następcę na stanowisku Kierownika 

Posterunku Policji w Więcborku w osobie p.  st. asp. Mateusza Łochowicza, który jest od 

kilku lat związany z miejscowym Posterunkiem i wielokrotnie zastępował go na stanowisku. 

Przedstawił ponadto jeszcze jedną ważną osobę tj. Pierwszego Zastępcę Komendanta 

Powiatowego Policji w Sępólnie Krajeńskim podinsp. Lecha Zajączkowskiego, który pełni 

bezpośredni nadzór nad Posterunkiem Policji w Więcborku. Pan Sontowki dodał, że co 

prawda odchodzi z Posterunku Policji w Więcborku, że jego obecne stanowisko będzie 

również w sposób pośredni miało wpływ na to, co w Więcborku będzie się działo, zatem liczy 

na dobrą współpracę i zachęca do kontaktu z nim jeżeli taka potrzeba się pojawi. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Sępólnie Krajeńskim podinsp. Lech 

Zajączkowski stwierdził, że spotkania z radnymi zapewne będą częstsze. Ze swojej strony 

podziękował p. Arkadiuszowi Sontowskiemu za dziewięć lat spędzonych na więcborskim 

Posterunku Policji w tym trzy lata na stanowisku jego Kierownika. To samorząd oceniał go 

jako bardzo dobrego funkcjonariusza i on również w imieniu Komendanta Powiatowego 

Policji p. Pawła Zawady, chciałby te podziękowania na jego ręce za swoim pośrednictwem 

złożyć. Wyraził tez nadzieję, że współpraca z nowym Kierownikiem Posterunku będzie 

układała się równie dobrze z samorządem Gminy Więcbork, jak i Komenda Powiatowa 

Policji w Sępólnie Krajeńskim. Swoje stanowisko pełni od maja br. i liczy na dobrą 

współpracę z samorządem.  

W tej części obrad Przewodnicząca RM przekazała również informację o rezygnacji  

z funkcji radnego Rady Miejskiej w Więcborku p. Wojciecha Janickiego. Radny podjął 

decyzję, że dniem 1 września 2020r. obejmuje stanowisko Zastępcy Dyrektora w Szkole 

Podstawowej Nr 2 w Więcborku. Gratulując p. Janickiemu awansu zawodowego 

Przewodnicząca RM ubolewała, że odchodzi bardzo dobry Radny. Na pożegnanie radnego, 

przygotowała również kilka danych z okresu poprzedniej kadencji i obecnej dotyczących jego 

osoby. 

 

Kadencja  2014 – 2018 

Komisja Rewizyjna - członek 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – za-ca Przewodniczącej 

Złożone interpelacje – 10 

Nieobecność- 5 

  

Kadencja 2018-2023 

Komisja Rewizyjna - członek 

Komisja Oświaty, Kultury , Sportu i Spraw Społecznych – za-ca Przewodniczącej 

Złożone  interpelacje – 2 

Nieobecności - 2 
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Podczas wyborów w roku 2014 otrzymał 138 głosów, co stanowiło 48,76% w jego okręgu 

wyborczym Nr 6. Natomiast w wyborach przypadających na rok 2018, głosujący obdarzyli go 

wielkim zaufaniem ponieważ otrzymał 203 głosy, co stanowiło 62,27% oddanych głosów. 

Przez sześć lat piastując stanowisko radnego RM p. Wojciech Janicki przyczynił się do: 

 budowy oświetlenia przy ul. Starodworcowej, a obecnie również ul. Dworcowej  

w Więcborku, 

 budowy chodnika przy al. 600-lecia w Więcborku, 

 remontu ul. Dworcowej w Więcborku, 

 wykonania odwodnienia ul. Dworcowej w Więcborku, 

 wykonania odwodnienia przy domach PKP na ul. Starodworcowej w Więcborku, 

 zabiegał o budowę chodnika przy ul. Starodworcowej /Powiat przygotował już stosowny 

projekt/, 

Radny był bardzo zaangażowany w sprawy oświaty, a w szczególności w prawa nauczycieli  

i pracowników oświaty, a także sprawy sportu i turystyki gminy Więcbork. marzeniem 

radnego była i jest budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Więcborku lub 

gruntowa przebudowa istniejącej sali gimnastycznej. Uwagi radnego były zawsze bardzo 

merytoryczne i oparte na zdrowym rozsądku, natomiast propozycje inwestycji składane do 

budżetu Gminy oraz rozwiązania dotyczące funkcjonowania gminy, były bardzo przemyślane 

i poparte ogromna troską o gminę Więcbork. Swoją wyrazistą postawą godnie reprezentował 

Radę Miejską w Więcborku. 

Przewodnicząca RM wspólnie z Burmistrzem Więcborka podziękowali Radnemu 

składając na jego ręce drobny upominek, który będzie przypominał mu pracę  

w Samorządzie Gminy Więcbork. 

Pan Janicki zabierając głos, podziękował Radzie Miejskiej, Burmistrzom, pracownikom 

Urzędu Miejskiego i podległych jednostek samorządowych za współpracę, podkreślając że 

okres pracy w samorządzie był dla niego czasem udanym. Wyraził nadzieje, że kolejne lata 

będą dla Radnych równie przyjemne, jak dla niego dotychczasowa praca w Radzie Miejskiej. 

Czas pracy w samorządzie uznał za merytoryczny, a współpracę z Radą jako układającą się 

wyśmienicie. Cytując przedmówcę stwierdził, że Samorząd Gminy Więcbork jest wzorcem 

godnym do naśladowania przez inne samorządy. Kończąc życzył wszystkiego najlepszego 

Radzie Miejskiej na kolejne lata pracy. 

Radny Jan Antczak podziękował p. Janickiemu w imieniu Radnych za te sześć lat 

współpracy.  Powiedział, że takich radnych, jak p. Janicki potrzeba gminie Więcbork. 

 

Ad.6 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych między sesjami. 

24.06.2020r. – udział w uroczystościach pogrzebowych Sołtysa sołectwa Jastrzębiec  

p. Kazimierza Sowińskiego. 

24.07.2020r. – wraz z Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Przewodnicząca RM wzięła udział w posiedzeniu Komisji Stypendialnej 

/miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. 

01.08.2020r. – delegacja w składzie: radna Beata Lida, radna Brygida Migawa oraz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Anna Łańska, uczestniczyła  

w uroczystościach upamiętniających 76 rocznicę Wybuchu Powstania Warszawskiego 

/miejsce: Plac Jana Pawła II przy Pomniku Orla Białego/. 
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15.08.2020r. – udział w koncercie finałowych cyklu letnich koncertów organowych „Zacznij 

od Bacha” oraz koncercie Chóru „Lutnia”. Przez okres lipca i połowę sierpnia w więcborskim 

kościele realizowany był Projekt w ramach Inicjatyw FIJO 2.0, sfinansowany  

z Narodowego Instytutu Wolności Centrum Rozwoju Społeczeństwa ze środków Programu 

Fundusz Inicjatyw  Obywatelskich na lata 2016-2020. Program był realizowany we 

współpracy ze Stowarzyszeniem „Kierunek Więcbork i Miejsko-Gminną Biblioteką 

Publiczną w Więcborku. Chor „Lutnia” jest również w trakcie realizacji muzycznego Projektu 

„Wizytówka z Więcborka”, co umożliwiło mu doposażenie Zespołu w jednolite koszulki  

z logo Stowarzyszenia. W trakcie koncertu Dyrygent Chóru obchodził 15-lecie pracy 

organistowskiej. Przy tej okazji Przewodnicząca RM oraz Burmistrz Więcborka złożyli 

podziękowania, gratulacje oraz kwiaty i drobny upominek. 

19.08.2020r. – delegacja w składzie: Radna Brygida Migawa, Radny Jan Antczak oraz 

Pracownik Biura Rady Miejskiej p. Izabela Mrozek, wzięli udział w uroczystościach 

pogrzebowych Matki Kierownika Referatu UM w Więcborku p. Tomasza Fifielskiego. 

01.09.2020r. – udział Przewodniczącej RM w posiedzeniu połączonych Komisji RM  

w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej  

i porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Ad.7 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

 

Na wstępie Burmistrz Więcborka podziękował w imieniu własnym i mieszkańców gminy 

Więcbork dotychczasowemu Kierownikowi Posterunku Policji w Więcborku za 

dotychczasową współpracę, w tym za zwiększenie poczucia bezpieczeństwa przez 

mieszkańców gminy Więcbork. uznał, że niejako pokłosiem jego pracy będzie dzisiejsza 

uchwała, której projekt został pozytywnie zaopiniowany przez radnych na posiedzeniu 

Komisji w dniu poprzedzającym sesję. Jeżeli w dniu sesji Rada podejmie przedmiotową 

uchwałę, zwieńczeniem jego pracy i współpracy z samorządem Gminy Więcbork będzie 

wsparcie finansowe dla policji w zakupie samochodu. Pogratulował też p. Mateuszowi 

Łochowiczowi powołania na stanowisko Kierownika Posterunku Policji w Więcborku. 

Życzył sobie, nowemu Kierownikowi, radnym, a przede wszystkim mieszkańcom gminy 

Więcbork, żeby dalsza współpraca odbywała się, co najmniej na takim poziomie, jak 

dotychczas z jego poprzednikiem, a może i jeszcze lepsza, dla pożytku i bezpieczeństwa 

mieszkańców gminy Więcbork. Gratulacje i życzenia owocnej współpracy, skierowane 

zostały także pod adresem Pierwszego Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji. 

 

25.06.2020r. – spotkanie dotyczące utworzenia w powiecie sępoleńskim lokalnego 

partnerstwa na rzecz wody zorganizowanego przez Kujawsko-Pomorski Ośrodek Doradztwa 

Rolniczego  w Minikowie /miejsce: Inkubator Przedsiębiorczości w Sępólnie Krajeńskim/. 

 

26.06.2020r. – spotkanie z Ministrem, Podsekretarzem Stanu w kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów p. Łukaszem Schreiberem, podczas którego wręczono symboliczny czek dla 

samorządów powiatu sępoleńskiego w ramach rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Dofinansowanie przyznane Gminie Więcbork, to kwota 1.176.232,00 zł /miejsce: Urząd 

Miejski w Kamieniu Krajeńskim/. 

 

30.06.2020r. – wyjazd do Sępólna Krajeńskiego, gdzie Burmistrz podpisał trzy akty 

notarialne dotyczące sprzedaży nieruchomości gminnych. 

 

01.07.2020r. – udział w spotkaniu zorganizowanym przez Wody Polskie, w sprawie 

partnerstwa wodnego do przeciwdziałania skutkom suszy na terenie powiatu sępoleńskiego  

/miejsce: Urząd Miejski w Sępólnie Krajeńskim/. W tym też dniu Burmistrz uczestniczył  
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w spotkaniu dotyczącym przygotowywanej dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej relacji Więcbork-Nowy Dwór. W spotkaniu brali też udział radni powiatowi 

gminy Więcbork, a z ustaleń powziętych na spotkaniu wynika, że dokumentacja zakładać 

będzie przebudowę drogi relacji Nowy Dwór – Więcbork oraz budowę ciągu pieszo-

rowerowego. Starostwo Powiatowe planuje w naborze wniosków na rok 2021 złożenie 

wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych o dofinansowanie tej inwestycji. Burmistrz 

wyraził nadzieję, że w momencie przyznania takowego dofinansowania inwestycja zostanie 

rozpoczęta w roku 2022.  

 

02.07.2020r. – udział w spotkaniu z Posłem na Sejm RP p. Tadeuszem Zwiefką, podczas 

którego omawiano sprawy bieżące gminy Więcbork /miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. 

Tego samego dnia Burmistrz przeprowadził rozmowę z Dyrektorem Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku, dotyczącą funkcjonowania Ośrodka w czasie 

trwającej pandemii i spraw bieżących. 

05.07.2020r. – udział w zakończeniach rozgrywek o Puchar Ligii Powiatowej w piłce nożnej 

na boisku w Lubczy. 

06.07.2020r. - wyjazd do Sępólna Krajeńskiego, gdzie Burmistrz podpisał dwa akty 

notarialne dotyczące sprzedaży nieruchomości gminnych. 

07.07.2020r. – spotkanie z przedstawicielami Firmy ARRIVA w sprawie przedłużenia oferty 

współpracy z Gminą Więcbork w kwestii przewozu dzieci do gminnych placówek 

oświatowych. W tym dniu Burmistrz odbył też spotkanie z Kierownikiem Rejonu Dróg 

Wojewódzkich w Tucholi p. Januszem Dąbką w sprawie wspólnych inwestycji przy drogach 

wojewódzkich /miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/.   

08.07.2020r. – spotkanie z p. Dagmarą Fabiszak Radcą Prawnym Urzędu Miejskiego  

w Więcborku Wspólnikiem Kancelarii „Ostrowscy i Wspólnicy”. Rozmowy dotyczyły zmian 

personalnych związanych z obsługa prawna Gminy Więcbork oraz spraw bieżących. 

09.07.2020r. – spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Runowo Krajeńskie p. Kamilem 

Walenciukiem w sprawie zmiany nieruchomości pomiędzy Gminą Więcbork,  

a nadleśnictwem /miejsce: Nadleśnictwo Runowo Krajeńskie/. 

11.07.2020r. – udział w rozpoczęciu i zakończeniu Turnieju „Baśki” o Puchar Jana /miejsce: 

budynek na plaży miejskiej w Więcborku/. 

14.07.2020r. – podpisanie umowy na przebudowę Wiejskiego Domu Kultury w Sypniewie  

z p. Grzegorzem Mrozem właścicielem „GRAC-BUD”. 

15.07.2020r. – udział w spotkaniu „Partnerstwo na Rzecz Wody”, w którym wziął również 

udział Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi p. Ryszard Kamiński 

/miejsce: Centrum Aktywności Seniora w Więcborku/. 

17.07.2020r. – udział w zebraniu wiejskim sołectwa Jastrzębiec w trakcie którego nastąpiły 

wybory nowego sołtysa. Na to stanowisko wybrano p. Edytę Szyperską. 

19.07.2020r. – udział w koncercie „Operowe Cztery Strony Świata” /miejsce: plac Jana 

Pawła II/. 

20.07.2020r. – podpisanie umowy na przebudowę odcinka drogi relacji Górowatki-

Klarynowo-Borzyszkowo z p. Rafałem Szymczakiem właścicielem Przedsiębiorstwa 

Handlowo-Usługowego w Nakle n/N. 

21.07.2020r. – udział w posiedzeniu Komitetu Sterującego Obszaru Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Powiatu Sępoleńskiego, na którym podjęto uchwały dotyczące aktualizacji 
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listy projektów podstawowych oraz Strategii Powiatu Sępoleńskiego /miejsce: Starostwo 

Powiatowe w Sępólnie Krajeńskim/. 

23.07.2020r. – spotkanie z p. Brygida Dobber,  p. Andrzejem Dobber i p. Andrzejem 

Sienkiewiczem oraz Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku, na którym 

ustalono, że w lipcu roku 2021 odbędzie się kurs mistrzowski dla śpiewaków prowadzony 

przez p. Małgorzatę Walewską oraz Maestro Andrzeja Dobber. Kurs zakończony zostanie 

wspólnym koncertem, w którym zaśpiewa zarówno p. Małgorzata Walewska, jak i p. Andrzej 

Dobber oraz uczestnicy kursu mistrzowskiego.  

24.07.2020r. – udział w posiedzeniu Komisji Stypendialnej /miejsce: Gabinet Burmistrza 

Więcborka/ 

26.07.2020r. – w ramach „Kina Letniego” udział w projekcji Koncertu Maestro Andrzeja 

Dobber, zarejestrowanego latem 2016 roku. 

27.07.2020r. – udział w posiedzeniu Rady Decyzyjnej Lokalnej Grupy Działania „Nasza 

Krajna i Pałuki” w siedzibie LGD w Sępólnie Krajeńskim. 

29.07.2020r. – wideokonferencja z Wojewodą Kujawko-Pomorskim p. Mikołajem 

Bogdanowiczem. Tematy poruszane podczas spotkania dotyczyły miedzy innymi, 

ogłoszonego naboru wniosków do Funduszu Dróg Samorządowych na rok 2020-2021, 

Funduszu połączeń autobusowych, aktualnej sytuacji epidemicznej i przygotowań do nowego 

roku szkolnego 2020/2021. 

31.07.2020r. – udział w uroczystości Jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego P. D. Z. B.  

w świetlicy Wiejskiej w Dorotowie. 

01.08.2020r. – udział we mszy św. pogrzebowej i uroczystościach pogrzebowych p. Witolda 

Kowalskiego, darczyńcy Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Więcborku, który 

przekazał do jej księgozbioru dwie cenne książki. W tym samym dniu o godz. 17:00 na Placu 

Jana Pawła II w Więcborku przy Pomniku „Orla Białego” Burmistrz oddał hołd Powstańcom 

Warszawskim w 76 rocznice wybuchu Powstania Warszawskiego. W uroczystości wzięła 

również udział liczna grupa harcerzy. Ponadto tego dnia Burmistrz na zaproszenie właścicieli 

wziął udział w otwarciu Restauracji „Piżok” w Więcborku. Cieszy fakt, że obiekt został 

zagospodarowany i na nowo rozpoczął działalność. 

03.08.14.08 – urlop wypoczynkowy 

15.08.2020r. – udział w koncercie finałowym letnich Koncertów Organowych „Zacznij od 

Bacha” oraz koncercie Chóru „LUTNIA”. Podczas koncertu złożono podziękowania  

i gratulacje i z okazji 15-lecia pracy organistowskiej, pracy na rzecz Parafii oraz rozwoju 

kultury na terenie gminy Więcbork p. Karolowi Schmidt. 

16.08.2020r.- udział w koncercie p. Emilii Pawłowskiej „Czas nas uczy pogody”/miejsce: 

Plac Jana Pawła II w Więcborku/. 

19.08.2020r. – udział w uroczystościach pogrzebowych Matki Kierownika Referatu 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg UM w Więcborku p. Doroty Fifielskiej. 

20.08.2020r. – spotkanie z Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku  

p. Danutą Zawidzką w sprawie stanu przygotowania szkół do nowego roku szkolnego. Tego 

samego dnia Burmistrz odbył wideokonferencję z Wojewodą Kujawsko-Pomorskim  

p. Mikołajem Bogdanowiczem z udziałem Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oświaty  

p. Marka Gralika. Tematem przewodnim była organizacja roku szkolnego w związku  

z trwająca epidemia COVID-19. 
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26.08.2020r. – udział w koncercie „Krajna z Kwintetem od Bacha do Berensteina”  

 w wykonaniu kwintetu instrumentów blaszanych Filharmonii Narodowej w Warszawie 

/miejsce: Plac Jana Pawła II w Więcborku/. 

27.08.2020r. – spotkanie z instrumentalistami Filharmonii Narodowej w Warszawie, którzy 

dzień wcześniej dali koncert w ramach „Więcborskiej Sceny Letniej”. W spotkaniu 

uczestniczyła również Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku. 

Rozmowy dotyczyły dalszej współpracy, w ramach której w lipcu 2021 roku odbędą się  

w Więcborku kursy prowadzone przez muzyków Filharmonii Narodowej. W ramach tych 

kursów odbywać się będą również koncerty muzyków instrumentów dętych. Tego samego 

dnia Burmistrz wraz ze swoim Zastępcą wzięli udział w spotkaniu z przedstawicielami 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy, w sprawie obwodnicy Więcborka. W spotkaniu 

wzięli udział, miedzy innymi, projektanci opracowujący Studium Techniczno-Ekonomiczno-

Środowiskowe, Dyrektor ZDW ds. Planowania p. Marzena Baczyńska oraz Poseł na Sejm 

RP. P. Iwona Kozłowska. Na spotkaniu omówione zostały zgłoszone przez mieszkańców 

uwagi w ramach zakończonych II konsultacji społecznych oraz dalsza procedura 

przygotowywania Studium Techniczno-Ekonimiczno-Środowiskowego. Do końca września 

zostanie przygotowania Karta Informacyjna Przedsięwzięcia, w której będą zawarte trzy 

warianty przebiegu obwodnicy i wskazany wariant preferowany. Na dzień dzisiejszy 

wariantem preferowanym,  biegnący od skrzyżowania z drogą Nr 241, której przebieg będzie 

delikatnie skorygowany. Nowe rodno które skrzyżuje drogi z droga wojewódzką oraz drogą 

gminną do skrzyżowania z drogą Nr 1129C- drogą powiatową. W ciągu najbliższego miesiąca 

września projektanci przygotują analizę ekonomiczną środowiskową, jak również 

przeprowadza wstępne badania gruntów. W tym też czasie inwestor podejmie decyzję 

dotyczącą ostatecznego wariantu przebiegu obwodnicy. Tego samego dnia odbyło się również 

spotkanie z dyrektorami gminnych placówek oświatowych i Dyrektorem Biura Obsługi 

Oświaty Samorządowej w Więcborku, na którym omówiono wszystkie sprawy dotyczące 

rozpoczynającego się roku szkolnego 2020/2021 i funkcjonowania placówek. 

28.08.2020 – udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej w salce narad UM w Więcborku. 

Tego samego dnia Burmistrz wręczył czterem nauczycielom gminnych placówek 

oświatowych akty mianowania o odebrał od nich ślubowanie związku z awansem 

zawodowym. Ponadto w tym dniu Burmistrz uczestniczył w „Więcborskim Kabaretonie” na 

placu Jana Pawła II w Więcborku. Na scenie więcborskiego Rynku gościli: kabaret 

„Weźrzesz”, Ireneusz Krosny oraz Cezary Pazura. 

29.08.2020r. – udział w uroczystości obchodów 50-lecia pożycia małżeńskiego P. K. J. M.  

w Więcborku. 

01.09.2020r. – spotkanie z współwłaścicielem Firmy „Gabi-Bis” p. Jackiem Jerczyńskim. 

Omówiono aktualna sytuację w Firmie i jej plany inwestycyjne na kolejne lata. Ponadto tego 

samego dnia burmistrz wziął udział w posiedzeniu połączonych Komisji RM: Budżetu  

i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego 

oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych /miejsce: CAS w Więcborku/. 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

Radny Mateusz Łański pytał, co z wariantem „żółtym” obwodnicy przedstawionym przez 

Burmistrza na mapie poglądowej tj. czy ten w ogóle odpada jako opcja do realizacji. Chciał 

też wiedzieć, jakie szanse na realizację ma wariant „fioletowy” omijający wiatraki od strony 

Runowa. Radny zwrócił uwagę, że wariant „niebieski”, przechodzący od strony południowej, 

biegnie blisko nowo powstającego osiedla w Wituni, pytając, czy inwestor bierze ten fakt pod 

uwagę. 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że na pewno nie ma pełnomocnictwa żeby wypowiadać 

się w imieniu inwestora, natomiast odpowiadając na pierwsze z pytań dotyczące wariantu 
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„żółtego”, wskazał, ze przyglądając się grafice na rzutniku widać, że nie jest to wariant,  

a analiza zgłoszonej przez mieszkańców propozycji odsunięcia obwodnicy na zachód. Na 

stronie, która była dedykowana drugim konsultacjom społecznym dotyczącym budowy 

obwodnicy i przygotowania STEŚ są pełne informacje dotyczące właśnie analizy tego 

wariantu. Mówiąc wprost nie był to wariant, a analiza wniosków zgłoszonych przez 

mieszkańców, a na ww. stronie jest opis dlaczego ta opcja nie jest brana w ogóle pod uwagę 

przez inwestora. Chodzi o kilka miejsc mogących spowodować trudności, jeżeli chodzi  

o sferę środowiskową, opcja ta jest również opcją przekraczającą założenia inwestora. 

Natomiast odpowiedź na pytanie dotyczące prawdopodobieństwa przebiegu preferowanego 

wariantu od skrzyżowania z drogą nr 189 na południe do skrzyżowania z drogą wojewódzką 

nr 241 i 242 jest na dziś trudna do sformułowania. Na pewno na spotkaniu ze strony Gminy 

Więcbork jasno sformułowano opinię, że dla niej i mieszkańców gminy, preferowanym 

wariantem jest wariant „fioletowy”, czyli wariant trzeci. 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 

Ad. 8 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

/Odp. na interp. radnego M. Łańskiego/ 

 Poprawa infrastruktury drogowej na terenie gminy Więcbork jest jednym  

z priorytetowych zadań postawionych przez burmistrza Więcborka zarówno w tej, jak  

i poprzedniej kadencji. Dotychczas podejmowane działania potwierdzają konsekwentne 

realizowanie tego priorytetu (wydatki na drogi w roku 2019 wyniosły 4.027.530,23 zł, 

natomiast w 2020r. planowane wydatki mają wynosić ponad 4.300.000,00 zł). w ostatnich 

latach wiele, zarówno małych, jak i dużych zadań drogowych, wykonane było również  

w sołectwie Witunia. Należy tu wspomnieć o wykonaniu w 2018r. dokumentacji 

technicznej na przebudowę ulicy Runowskiej, w 2019r. budowę niezbędnej sieci 

kanalizacji deszczowej na tej ulicy, a w bieżącym roku przebudowana zostanie 

nawierzchnia jezdna oraz ścieżka pieszo-rowerowa na ww. ulicy, tak aby zwiększyć 

bezpieczeństwo „niechronionych uczestników ruchu drogowego” (pieszych i 

rowerzystów) oraz komfort zmotoryzowanych użytkowników drogi. Interpelacja radnego 

poparta wnioskami mieszkańców ul. ogrodowej w Wituni, jest słuszna i wpisuje się w 

dalekosiężne plany inwestycyjne Gminy Więcbork. jak wiadomo budżet Gminy ma 

ograniczone możliwości finansowe  porównaniu do potrzeb zgłaszanych przez 

mieszkańców. W bieżący roku plan inwestycji jest, co do zasady zamknięty. Doceniając 

troskę radnego o mieszkańców miejscowości Witunia , w projekcie budżetu na rok 2021 

Burmistrz zaproponuje Radzie  Miejskiej w Więcborku wprowadzenie nowego zadania 

dotyczącego przygotowania dokumentacji zarówno branży drogowej, jak również 

kanalizacji deszczowej wraz z niezbędnymi uzgodnieniami i pozwoleniami oraz 

kosztorysem. Mając dokumentację w kolejnych latach będzie można realizować 

inwestycję np. w kilku etapach. 

 Sprawa nowej lokalizacji świetlicy wiejskiej w Wituni podejmowana była na zebraniach 

sołeckich. W wyniku zgłaszanych wielokrotnie przez mieszkańców sołectwa postulatów 

dot. Nowej świetlicy popieranych również przesz radnego, podjęte zostały działania 

zmierzające do rozwiązania tej sprawy. Niestety okazało się, że aby dokonać  

w przyszłości ewentualnej sprzedaży tej nieruchomości konieczne jest uregulowanie  

i doprowadzenie do prawidłowego stanu własnościowego budynku. Po kilkumiesięcznych 

działaniach formalno-prawnych sytuacja została unormowana, co otwiera możliwości 

wykonania kolejnych kroków zmierzających do budowy nowej świetlicy wiejskiej  

w Wituni. Do końca bieżącego roku Burmistrz Więcborka w uzgodnieniu z rada Sołecka 

sołectwa Witunia. Oraz Radnym, ustali lokalizację nowego obiektu. W projekcie budżetu 

gminy na rok 2021 burmistrz zaproponuje radzie miejskiej w Więcborku wprowadzenie 

nowego zadania dot. Przygotowania dokumentacji budowlanej wraz z niezbędnymi 

uzgodnieniami i pozwoleniami oraz kosztorysem. W następnych latach, mając na 
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względzie wysokie koszty takiego przedsięwzięcia, Burmistrz Więcborka podejmie 

działania mające na celu uzyskanie dofinansowania ze środków zewnętrznych. Uzyskanie 

dofinansowania przyspieszy realizację tak oczekiwanego przez mieszkańców zadania.  

 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych 

1. Radny Andrzej Wenda wnioskował o zabezpieczenie w budynku po internacie ZSCKU 

pomieszczeń dla osób potrzebujących – pozostających czasowo bez opieki rodziny. 

2. Radna Beata Lida w imieniu Rady Sołeckiej sołectwa Pęperzyn wniosła  

o zabezpieczenie w budżecie Gminy Więcbork na rok 2021 środków na projekt 

kosztorysowy rozbudowy świetlicy wiejskiej ww. sołectwa o zaplecze socjalne  

i likwidację barier architektonicznych w budynku. 

 Pytała też, na jakim etapie jest przejecie przez Gminę Więcbork w dzierżawę od 

Nadleśnictwa Runowo Krajeńskie terenu nad jeziorem Będkowskim w Pęperzynie.  

W lipcu 2019 roku rada Sołecka na wniosek Nadleśnictwa dokonała uszczegółowienia 

zagospodarowania terenu nad jeziorem na działce nr 107/2. W planowanym budżecie 

sołectwa znalazły się środki na działania, które miały dotyczyć przedmiotowej działki 

z chwilą uregulowania jej sytuacji prawnej. Do dnia dzisiejszego Sołectwo nie ma 

informacji w tym zakresie, a jest ona niezbędna do podejmowania regulacji 

finansowych przez sołectwo. 

Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje dostępne są do wglądu w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Więcbork w zakładce „Rada Miejska”. 

 

Przewodnicząca RM ogłosiła pięciominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

Ad.10 Sprawozdania: Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2020 roku  

i sprawozdań stałych Komisji RM przedstawili Przewodniczący tych Komisji. 

 

 Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RM w Więcborku – przedstawił Przewodniczący 

Komisji p. Jacek Kabattek – stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego Protokołu /do 

wglądu w biurze RM oraz na stronie BIP Gminy Więcbork/.  

 Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RM w Więcborku – przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji p. Natasza Ksobiak – stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego 

Protokołu /do wglądu w biurze RM oraz na stronie BIP Gminy Więcbork/. 

 Sprawozdanie Komisji połączonych RM w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty 

/…/ p. Beata Kopta - stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego Protokołu /do wglądu w 

biurze RM oraz na stronie BIP Gminy Więcbork/. 

 

Ad.11 Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Więcbork na rok szkolny 2020/2021 przedstawiła Dyrektor Biura Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku p. Danuta Zawidzka. 

 

Projekt uchwały to konsekwencja zmiany przepisów prawa oświatowego, wprowadzonych 

pod koniec ubiegłego roku. Jest to również druga tego typu uchwała przedłożona radnym. 

Proponowane w § 1, w punktach od 1-3 jednostkowe stawki paliwa będą rozliczane  
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i uwzględniane w roku szkolnym 2020/2021, w sytuacji, kiedy dowozem do placówki 

oświatowej dziecka posiadającego orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, będzie 

zajmował się rodzic dziecka. W takim przypadku rodzic dziecka składa wniosek do i BOOS, 

jako jednostka zobowiązana do obsługi tego zadania, będzie wykorzystywało zatwierdzone 

stawki, do naliczania zwrotu kosztów dowozu dziecka do szkoły i z powrotem. Na potrzeby 

przygotowania niniejszej uchwały, przyjęto ceny z dnia 14 sierpnia 2020r., na podstawie 

których uśredniono wartości poszczególnych jednostek paliw. Na podstawie dokumentacji, 

otrzymanej ze stacji paliw funkcjonujących na terenie Gminy Więcbork. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 

 

Pytań nie wniesiono 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Ad.12 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork” przedstawił Młodszy Referent 

Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg UM w Więcborku p. Dominik Gorgoń. 

 

Potrzeba ponownego wywołania projektu uchwały w tej sprawie wynika z faktu zwiększenia 

dotacji na demontaż, transport i utylizację azbestu i wyrobów zawierających azbest, która 

przełoży się na możliwość zwiększenia zakresu działań w przedmiotowym zakresie. Dla 

demontażu, transportu i unieszkodliwiania ww. materiału zmiana wynosi z 110 ton na 117 

ton, a dla transportu i unieszkodliwienia z 25 ton na 50 ton. Dodatkowo nieznaczną zmianą  

w Programie jest ilość azbestu do zutylizowania, gdzie łączna powierzchnia wynosi 256m², co 

wynika z dopisania osób w roku 2020, nie figurujących do tej pory w ewidencji. Podjecie 

uchwały pozwoli na zutylizowanie większej ilości azbestu, co pozytywnie wpłynie na 

środowisko w gminie Więcbork. 

  

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 

 

Pytań nie wniesiono 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 
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Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

Ad.13-15 Projekty uchwał dotyczące gospodarowania mieniem Gminy Więcbork omówiła 

Inspektor ds. Gospodarki nieruchomościami UM w Więcborku p. Barbara Schmidt. 

 

a) w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej części nieruchomości położonej  

w Więcborku przy ul. Gen. J. Hallera,  

 

 

Na wniosek współwłaściciela sklepu zabawkowo-papierniczego zlokalizowanego  

w Więcborku przy ul. Hallera 7, została sporządzona inwentaryzacja i wycena dodatkowych 

pomieszczeń w przedmiotowym budynku, których zakupem jest zainteresowany. 

Przedmiotowy lokal nr 1 obejmuje sale sprzedaży wraz z zapleczem o pow. 48,51 m2. 

Dodatkowo wnioskodawca zamierza nabyć od Gminy 67,81m2 – lokal  zostanie powiększony 

o zaplecze i pomieszczenie w.c. (o pow. 17,43m2) oraz o pomieszczenia przynależne: strych, 

magazyn na poddaszu, dwa pomieszczenia gospodarcze w piwnicy (o pow. 50,38m2.). 

Ogółem lokal po powiększeniu posiadać będzie powierzchnię 116,32m2. Pomieszczenia 

przeznaczone do sprzedaży są obecnie przedmiotem dzierżawy – miesięczny czynsz wynosi – 

353,99 zł. W związku z powiększeniem lokalu nr 1  zmianie muszą ulec również udziały  

w nieruchomości wspólnej. W budynku znajdują się 3 lokale - oprócz lokalu będącego 

przedmiotem uchwały, jeszcze dwa lokale mieszkalne (Procedura sprzedaży w przypadku 

sprzedaży pomieszczeń w budynku przy ul. Hallera 7 była długotrwała z uwagi na 

konieczność uzyskania zaświadczenia o samodzielności lokalu niezbędnego do zawarcia aktu 

notarialnego – ostatecznie zaświadczenie uzyskano dnia 30.04.2020r. Dnia 10.06.2020r 

nieruchomość została wyceniona.  Do zapłaty za nabywane pomieszczenia na rzecz Gminy 

Więcbork przypada kwota 47 760 zł. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

przedmiotowych pomieszczeń została podjęta dnia 31 sierpnia 2016 r. przez Radę Miejską  

w Więcborku. Jednakże w uzasadnieniu uchwały widniał zapis, iż należność zostanie 

rozłożona na trzy raty. Obecnie wnioskodawca jest gotowy ponieść cały koszt jednorazowo. 

Zatem w celu umożliwienia sprzedaży niezbędne jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 

 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych. 

 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 
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Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pęperzynie, 

 

Dnia 29.01.2018r. wpłynął wniosek w sprawie zakupu działki nr 159/6 obręb Pęperzyn  

o pow. 0.5063 ha. Wnioskodawca był zainteresowany nabyciem dzierżawionej przez niego 

nieruchomości – jednakże w czasie toczącej się procedury został poinformowany, iż zgodnie 

z obowiązującymi przepisami – osoba niebędąca rolnikiem nie może kupić nieruchomości  

o pow. większej niż 3000m2. Zatem 19.02.2020r. zainteresowany wystąpił z wnioskiem o 

dokonanie podziału geodezyjnego – wskazał część nieruchomości – na nabyciu której 

najbardziej mu zależy, z uwagi na znajdujące się na niej budynki gospodarcze. Burmistrz 

Więcborka wstępnie przychylił się do propozycji wnioskodawcy i poprosił o uzyskanie opinii 

Rady Sołeckiej w tej sprawie. Rada Sołecka wsi Pęperzyn dnia 04.03.2020r. wyraziła zgodę 

na podział w zaproponowanym kształcie w celu umożliwienia nabycia części działki przez 

wnioskodawcę w drodze bezprzetargowej i jednocześnie wyraziła zgodę na sprzedaż 

pozostałej części działki w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. Zatem został zlecony 

podział geodezyjny działki 159/6. W wyniku podziału na mocy decyzji z dnia 22.06.2020r. 

powstały działki 159/9 o pow. 0.2568 ha oraz dz. 159/10 o pow. 0.2488 ha. Nieruchomość nr 

159/9 została wyceniona dnia 30.07.2020r. Jej wartość została oszacowana przez 

rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 50 240 zł - po uwzględnieniu nakładów dzierżawcy 

(remonty budynków gospodarczych, oświetlenie terenu, utwardzenie części nieruchomości) 

do zapłaty przypada kwota 38 630 zł, która jednorazowo zostanie przelana na konto Gminy 

Więcbork do dnia zawarcia aktu notarialnego. Czynsz roczny za dzierżawę wynosił – 253,15 

zł rocznie + podatek 111 zł. 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 

 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych. 

 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

c) w sprawie nadania nazwy „Gajowa” ulicy w Wituni. 

 

 

Dnia 03.08.2020r.  wpłynęło do Gminy Więcbork pismo z wnioskiem o nadanie numeru 

porządkowego dla nowo wybudowanego budynku. W związku z faktem, iż działka nr 259 

obręb Witunia - stanowiąca drogę dojazdową nie posiada nazwy - Urząd Miejski  
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w Więcborku wystąpił o opinię Rady Sołeckiej wsi Witunia w tej sprawie. Rada Sołecka dnia 

20.08.2020r., po uzgodnieniu propozycji nazwy z właścicielem wybudowanego budynku, 

zaproponowała nazwę „Gajowa” dla przedmiotowej ulicy. Przedłożony Radzie Miejskiej 

projekt uchwały w tej sprawie rekomenduje ww. nazwę. 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 

 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych. 

 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.16 Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 1 godzinę usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi przedłożyła Zastępca Dyrektor Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku p. Izabela Szmaglińska. 

 

Konieczność uchwalenia tej uchwały wynika z przepisów ustawy o pomocy społecznej,  

a także z uchwały Rady Miejskiej w Więcborku w sprawie przyjęcia Szczegółowych 

warunków przyznania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również 

tryb ich pobierania. Stawka wyliczana jest z wydatków przeznaczonych na zatrudnienie 

opiekunek oraz z liczby godzin zatrudnienia tych osób. W stosunku do roku ubiegłego kwota 

różni się o 1,02 zł. uchwala podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego i wejdzie w życie potencjalnie z dniem 1 listopada 2020r. 

 

 Do wyliczenia wysokości opłaty przyjęto następujące dane: 

- kwota wydatków na świadczenie usług opiekuńczych za 2019r. – 836.509,42 zł 

- czas pracy wszystkich opiekunek w 2019r. (zgodnie z wymiarem czasu pracy) – 31.951 

godzin 836.509,42 zł / 31.951 godzin = 26,18 zł/godzinę 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono. 
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Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.17 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2021-2023 przedstawiła Kierownik Działu Wsparcia Rodziny Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku p. Izabela Sowińska. 

 

Program jest już trzecim z kolei przyjmowanym przez Radę Miejską w Więcborku. 

Obowiązek opracowania tego dokumentu wynika z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej. Celem gminnego programu jest wspieranie rodzin przeżywających 

trudności w wypełnianiu swoich funkcji, związanych z opieką, wychowaniem i skuteczną 

ochroną dzieci, jak również profilaktyka środowiska lokalnego w zakresie promowania 

społecznie pożądanego modelu rodziny. W ramach tego programu będą podejmowane 

działania z instytucjami, które pracują na rzecz dziecka na trenie gminy Więcbork oraz 

powiatu. Należą do nich w głównej mierze: Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  

w Więcborku, placówki oświatowe, Policja, Zespół Interdyscyplinarny, Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Głównym realizatorem zapisów Programu są 

asystenci rodziny, kierowani do rodzin, w których występują problemy opiekuńczo-

wychowawcze i występuje zagrożenie umieszczenia dzieci w szeroko rozumianej pieczy 

zastępczej. W akcie zawarty jest szczegółowy harmonogram działań, który Jednostka 

zamierza realizować w ramach czasowych jego obowiązywania. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

   

Ad.18 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2020 omówiła 

Skarbnik Gminy Więcbork p. Alina Kruk. 

 

Zmiany dotyczyły: 
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1. Zmiany w planie dochodów budżetowych dokonano na podstawie pisma Ministra 

Finansów z dnia 09 lipca 2020 r. nr ST5.4751.4.2020.2g zwiększającego plan subwencji 

oświatowej o kwotę 58.258,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposażenia  

w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów 

przyrodniczych. 

2. Zmiany w planie dochodów budżetowych dokonano na podstawie pisma Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.59.2020 z dnia 20 sierpnia 2020r. zwiększającego 

plan dotacji (§2030 i §6330) w rozdz. 75814 o kwotę odpowiednio wynoszącą 97.339,39 zł 

(§2030) i 20.637,39 zł (§6330) z przeznaczeniem na zwrot części wydatków wykonanych w 

ramach funduszu sołeckiego w 2019r. 

3. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 75023 w §0940 o kwotę 1.233.689,00 

zł w związku ze zwrotem podatku VAT naliczonego przy realizowanych w 2019r. inwestycji 

polegających na budowie kanalizacji sanitarnych w Runowie Kr. i w Więcborku. 

4. Dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych z związku z rezygnacją 

w tym roku budżetowym z realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa infrastruktury 

rekreacyjno – turystycznej na terenie Gminy Więcbork”. Zadanie to miało być dofinansowane 

z budżetu UE. Po stronie dochodów w rozdziale 92695 §6257 zmniejsza się plan o kwotę 

348.284,00 zł, natomiast po stronie wydatków o łączną kwotę 553.260,00 zł (§6057 i §6059). 

Rezygnacja wynika z braku ogłoszenia stosownego konkursu. Realizacja zadania będzie 

przesunięta na 2021r. 

5. Zwiększa się plan dochodów w następujących rozdziałach i paragrafach: 

- 60016§0970 o kwotę 2.125,00 zł (wpływy ze zwrotu do producenta palet euro jakie były 

zakupione wraz z kostką betonową), 

- 70005§0550 o kwotę 3.000,00 zł (wpływy z opłaty z tytułu użytkowania wieczystego 

nieruchomości), 

- 70005§0760 o kwotę 1.900,00 zł (wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności), 

- 75023§0970 o kwotę 500,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ z tytułu rozliczeń  

z dostawcą terminali płatniczych do urzędu), 

- 75085§0970 o kwotę 5.000,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ kwot ściągniętych 

egzekucyjnie od byłego pracownika), 

- 75601§0350 o kwotę1.800,00 zł (wpływy z podatku od działalności gospodarczej osób 

fizycznych, opłacanego w formie karty podatkowej), 

- 75618§0460 o kwotę 4.900,00 zł (wpływy z opłaty eksploatacyjnej), 

- 75618§0690 o kwotę 2.000,00 zł (wpływy z opłaty za zawarcie związku małżeńskiego poza 

urzędem stanu cywilnego), 

- 80104§0940 o kwotę 7.600,00 zł (wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych – zwrot nienależnie 

pobranego wynagrodzenia), 

- 85202§0970 o kwotę 1.000,00 zł (dochody JST z tytułu wpływu odpłatności za pobyt  

w domu pomocy społecznej w Kamieniu Kraj.), 

- 92695§0830 o kwotę 5.000,00 zł (wpływy z tytułu usług najmu sprzętu wodnego, pola 

namiotowego i za usługi korzystania z zaplecza sanitarnego na plaży miejskiej w Więcborku). 

Powodem zmian jest wykonanie w/w dochodów na poziomie umożliwiającym zwiększenie  

o wskazane kwoty planu finansowego. 

6. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków pomiędzy rozdziałem 01095 §4190 a 

rozdziałem 90004 §4210 o kwotę 3.200,00 zł z przeznaczeniem na zakup paliwa do koszenia 

terenów zielonych. W rozdziale 01095 pojawiły się oszczędności gdyż w wyniku epidemii 

SARS CoV nie odbędą się dożynki gminne oraz organizowany co roku konkurs „Estetyka 

zagrody wiejskiej”. 

7. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków pomiędzy rozdziałem 01095 §4210 a 

rozdziałem 90003 §4170 o kwotę 2.000,00 zł na sfinansowanie segregacji odpadów z koszy 

ulicznych oraz rozdziałem 90004 §4300 o kwotę 2.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

usług koszenia terenów zielonych na terenie Gminy. 

8. W rozdziale 60016 dokonuje się następujących zmian w planie finansowym wydatków: 
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- w §4170 zwiększa się plan o kwotę 5.000,00 zł z przeznaczeniem na naprawę taboru 

drogowego oraz wykonania przeglądów mostów drogowych, 

- w §4210 zwiększa się plan o kwotę 55.092,78 zł na sfinansowanie zakupu opon do 

równiarki oraz na zakup materiałów drogowych do bieżącego utrzymania dróg gminnych, 

- w §4270 zwiększa się plan o kwotę 82.000,00 zł na zakup usług naprawy samochodu 

dostawczego (5.000,00 zł), na konserwację rowów melioracyjnych na Os. Łopiennik, ul. 

Zamkowa, ul. Wojska Polskiego, wyloty kanalizacji deszczowej przy jeziorze w Więcborku 

(19.000,00 zł), na naprawę przepustów w Pęperzynie (5.700,00 zł), na remont kanalizacji 

deszczowej w Więcborku przy ul. Złotowskiej (25.461,00 zł), na remont kanalizacji 

deszczowej w Więcborku przy ul. Szlaku Bursztynowego (27.000,00), 

- w §4300 zwiększa się plan o kwotę 30.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup usług koparko 

ładowarki oraz walca w celu prawidłowego utrzymania dróg gminnych, 

- w §6050 zwiększa się plan o kwotę 17.854,00 zł w zadaniu pn.: „Przebudowa ul. Leśnej w 

Sypniewie” na wykonanie dokumentacji budowy drogi wraz z odwodnieniem. 

9. W rozdziale 60095 zwiększa się plan finansowy wydatków w §4010 i §110 o łączną kwotę 

19.800,00 zł w związku z koniecznością utrzymania odpowiedniego poziomu zatrudnienia 

pracowników w ramach prac interwencyjnych niezbędnych do wykonania zaplanowanych 

prac remontowo-brukarskich w Gminie. 

10. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 75023 w §4300 o kwotę 152.000,00 

zł celem realizacji umowy z firmą za usługi doradztwa podatkowego w związku  

z rozliczeniem podatku VAT od zadań opisanych w pkt 3 niniejszego uzasadnienia. 

11. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 75075 w §4430 o kwotę 10.020,00 zł celem 

zapłaty składki członkowskiej za rok 2020 na rzecz LGD Stowarzyszenie „Nasza Krajna”. 

12. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 75405 w §6170 o kwotę 57.500,00 zł  

z przeznaczeniem na wpłatę środków na Fundusz Celowy Policji z przeznaczeniem na zakup 

dla Powiatowej Komendy Policji w Sępólnie Kraj. samochodu osobowego typu SUV w 

wersji nieoznakowanej. 

13. W rozdziale 80101 w §6060 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup 

schodołazu gąsienicowego w Szkole Podstawowej nr 1 w Więcborku” o wartości 16.900,00 zł 

celem likwidacji barier architektonicznych dla dzieci niepełnosprawnych. 

14. W rozdziale 80103 w zadaniu inwestycyjnym pn.: „Modernizacja pomieszczeń 

łazienkowych w Szkole  Podstawowej nr 2 w Więcborku” zwiększa się plan wydatków  

o kwotę 73.800,00 zł. Wynika to ze wzrostu cen zakupu usług budowlanych. 

15. W dziale 801 dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków w związku  

z wprowadzeniem do budżetu realizacji zadań opisanych w pkt 1, 17 i 18 niniejszego 

uzasadnienia. 

16. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 90095 w §4300 w zadaniu pn.: „Demontaż, 

transport i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork  

w 2020 r.” o kwotę 12.200,00 zł w związku ze wzrostem tonażu azbestu przewidzianego do 

transportu i unieszkodliwienia. 

17. W zadaniu inwestycyjnym pn.: „Przebudowa Wiejskiego Domu Kultury w Sypniewie” 

dokonuje się korekty planu finansowego w związku z wydatkami na inspektora nadzoru 

inwestorskiego , który jest wydatkiem niekwalifikowanym nie ujętym we wniosku  

o dofinansowanie zadania z budżetu UE. 

18. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 92695 §4270 o kwotę 150.000,00 zł jako 

zabezpieczenie środków na zakup usług remontowych dachu budynku socjalnego na stadionie 

miejskim w Więcborku. 

 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Opinia połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku- pozytywna 
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Uwag nie wniesiono. 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.19 Wolne wnioski i informacje. 

 

W tym punkcie obrad Przewodnicząca RM oraz Burmistrz Więcborka zaprosili Radnych 

RM w Więcborku oraz mieszkańców gminy Więcbork do udziału w uroczystościach  

upamiętniających ofiary mordu dokonanego w roku 1939 w Karolewie. Uroczystości odbędą 

się w niedziele 6 września o godz. 15:00. Dla osób nie posiadających możliwości dojazdu na 

miejsce, będzie podstawiony o godz. 14:30 autobus. Miejsce podstawienia autobusu, to 

parking przy Przychodni Zdrowia „PROVITA”. 

 

Burmistrz poinformował również, że Gmina Więcbork przystąpiła do Projektu „Pod biało-

czerwoną”, który zakłada sfinansowanie przez Rząd Rzeczypospolitej Polskiej zakupu 

masztów i flag w każdej z gmin w Polsce, której mieszkańcy dołączą do projektu. Gmina 

Więcbork została zgłoszona, a na stronie Więcbork.pl znajduje się artykuł oraz link.  

W przypadku gminy Więcbork konieczne jest zebranie stu głosów, aby Gmina mogła 

zakwalifikować się do dofinansowania. Zdaniem Burmistrza, to cenna inicjatywa, która ma 

uzmysłowić obywatelom ich pochodzenie i wartości, jakimi są również barwy narodowe. 

 

Na tym obrady zakończono 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady dwudziestej trzeciej sesji Rady 

Miejskiej w Więcborku” zamknęła obrady. 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                w Więcborku 

 

                                                                   /-/ mgr Anna Łańska 

 


